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Benoit Loyer is the founder and CEO of Panorama, Canada’s leading First Nations–owned 
commercial real estate agency based in Kahnawà:ke. A proud citizen of the Mi'gmaq 
Gespe’gewa’gi territory in Quebec, Benoit brings over 20 years of experience in residential, 
commercial, industrial, and institutional real estate. His expertise spans tenant representation—
particularly in office and industrial leasing—and advising investors on transactions involving multi-
residential, commercial properties, hotels, and land. 

Guided by his Indigenous values, Benoit leads with a long-term vision rooted in collaboration and 
sustainability. His ability to blend cultural awareness with strategic insight helps clients align 
business goals with responsible real estate solutions. With over 400 completed mandates, he has 
helped clients across multiple sectors successfully complete a wide range of real estate 
transactions. 

Beyond business, Benoit is committed to social impact. He mentors Indigenous youth, founded 
the Panorama Bursary to support emerging Indigenous artists, and serves as Chair of the Montreal 
First Peoples Festival, an internationally recognized event celebrating Indigenous cultures for over 
35 years. 

 

Benoit Loyer 
Président | Courtier immobilier commercial | DA 

Benoit Loyer est le fondateur et PDG de Panorama, l’une des principales agences immobilières 
commerciales autochtones au Canada, basée à Kahnawà:ke. Fier citoyen du territoire mi'gmaq de 
Gespe’gewa’gi au Québec, il cumule plus de 20 ans d’expérience en immobilier résidentiel, 
commercial, industriel et institutionnel. Il se spécialise en représentation de locataires — 
notamment en location de bureaux et d’espaces industriels — et accompagne les investisseurs 
dans l’acquisition de propriétés multi-résidentielles, commerciales, hôtelières ou de terrains. 

Guidé par ses valeurs autochtones, Benoit exerce un leadership ancré dans une vision à long 
terme, la collaboration et le respect du territoire. Il allie compréhension culturelle et expertise 
stratégique afin d’aider ses clients à atteindre leurs objectifs d’affaires. Fort de plus de 400 
mandats complétés, il a accompagné des clients de divers secteurs dans la concrétisation de 
transactions immobilières de tout genre 

Engagé socialement, Benoit mentor des jeunes Autochtones, a fondé la Bourse Panorama pour 
récompenser chaque année un artiste autochtone émergent, et préside le CA du Festival Présence 
autochtone, un événement d’envergure internationale qui célèbre les cultures autochtones 
depuis plus de 35 ans. 

 


